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1) Na základě čeho ses rozhodl ke studiu na naší škole? 

 

Protože mě baví elektrotechnika, hledal jsem střední školu s tímto zaměřením. Kamarád mi 

doporučil SŠTZ v Mohelnici, kde se otvíral nový obor mechanik elektrotechnik. Jel jsem se 

podívat na den otevřených dveří a škola se mi líbila, hlavně praktické ukázky zapojování 

a programování. Proto jsem se rozhodl na této škole studovat. 

 
2) Plní studium Tvoje očekávání? 

 

Ano, plní moje očekávání. 
 

3) Co se Ti na naší škole nejvíce líbí? 

 

Nejvíce se mi líbí výuka na odborném výcviku a moderní vybavení školy. 
 

4) Jak si kariérně představuješ svoji další budoucnost? 

 

Po ukončení studia mám v plánu pokračovat v tomto oboru a pracovat jako elektrikář nebo 

seřizovač výrobních linek. 

 

 



 


